



## **INFORMEEL OVERLEG GEWEST NOORD OOST NEDERLAND, 13 oktober 2022 te Dalfsen**

Aanwezig: districten Groningen/Drenthe, Friesland, Zwolle e.o., Noord Oost Overijssel, Doetinchem, Twente, Berkel en Slinge

Bestuur KVC: Piet de Jongh, Benny Beek, Janneke Horneman en Piet Verschure

Afwezig: Stedendriehoek

### **1. Opening**

Om 20.00 uur opent voorzitter Piet de Jongh de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Bericht van verhindering is ontvangen van Henk Vegter en district Stedendriehoek.

De voorzitter benadrukt het belang van deze bijeenkomst in het kader van de communicatie naar districten en verenigingen. Ook andersom willen wij graag geïnformeerd worden door de gewesten en de districten.

In de vorige vergadering is nog gesproken over inrichting van de competitie, dit komt ook vanavond ter bespreking.

### **2. Mededelingen**

De voorzitter zegt dat we op dit moment geen mededelingen vanuit het bestuur hebben en vraagt de aanwezigen of zij nog mededelingen hebben uit de gewesten of districten. Dit is niet het geval.

Er zijn twee ingekomen vragen van district Twente. Deze worden separaat en buiten de vergadering beantwoord.

### **3. Financiën**

De penningmeester zegt dat hij in oktober de begroting maakt voor het nieuwe jaar. Het resultaat zal worden gepresenteerd op de ALV. Wel is nu al duidelijk dat er een behoorlijk tekort zal zijn van ca. € 46.000,- . Bij deze wil hij dan ook een vooraankondiging doen over een contributieverhoging voor het nieuwe seizoen. Het tekort is mede ontstaan door de dalende inkomsten van de contributiegelden. Ook de inkomsten van de sponsoring lopen terug. Ook in 2022 zullen we een dergelijk verlies hebben.

Het ledenaantal loopt gestaag terug. In 5 jaar tijd hebben we daardoor ca. € 100.000,- ingeleverd. De kosten zijn daarentegen ook wel gedaald, maar het lukt niet altijd en niet helemaal.

Door de stijgende benzinekosten is de vergoeding verhoogd naar € 0,22 ct. per km.

De penningmeester stelt voor om een heffing van € 10,- door te voeren voor de teams in de Landscompetitie. Dit is voor ons een vrij grote kostenpost. Bij 3.500 teams levert dit € 35.000,- op.

Verder zegt de penningmeester dat ons vermogen nog steeds toereikend is om dit verlies op te vangen, maar we kunnen hier niet eindeloos mee doorgaan. In de ALV volgt een definitief voorstel.

**Toon Stortelder** (Doetinchem) zegt dat de contributie net met 2 euro verhoogd is. Door terugloop van het aantal leden is dit nu helaas alweer nodig.

De landelijke inschrijvingen zijn ook behoorlijk teruggelopen. Reisaftstanden worden daardoor alsmear groter. Tevens wordt nagedacht over andere mogelijkheden om toch te kunnen blijven spelen. Nu alles duurder wordt, is dit geen makkelijke zaak.

**Anton Zwier** (Twente) zegt dat elk district zijn eigen inschrijfgeld hanteert. Hij oppert om dit gelijk te trekken en dan 1 euro per lid per district af te staan aan de KNBB. De verschillen zijn ontstaan door de autonomie van de districten. Hier heeft het bestuur niet aan willen tornen, de districten moeten hun eigen broek ophouden.

Piet Verschure vraagt om alternatieven aan te bieden voor het kunnen blijven spelen van competities. Bijv. teams die bestaan uit 3 spelers en 3 spelsoorten, de zgn. l-k-b teams. In NON speelt met al met koppels de kadercompetitie. Het is helaas niet gelukt om de winnaars aan de finale kadercompetitie mee te laten doen.

Vraag is ook of we per se moeten vasthouden aan de klasse-indelingen van de teams of dat je dit misschien wel los kunt laten.

**Wilco Hagemeier** (Twente): in het district wordt de tering naar de nering gezet. Zo speelt men in Twente bijv. de finales met 6 deelnemers in plaats van met 8. Dit scheelt tijd en kosten. Hij vraagt of dit op landelijk niveau misschien ook ingevoerd kan worden.

Er wordt wel degelijk nagedacht over alternatieven en oplossingen.

Het spelen van teams met 2-tallen gebeurt ook al in de C1.

Piet Verschure geeft aan dat we in feite heel conservatief zijn, en eigenlijk niet van veranderingen houden. Zo komen de kledingvoorschriften ook ter sprake, daarbij zijn wij afhankelijk van verenigingsbesturen.

Piet de Jongh zegt dat als we zo doorgaan, is dat niet effectief. Wij willen daarom graag een aantal mensen 'uit het veld' vragen om te praten over een andere inrichting van de competitie. Het is de bedoeling om hier een werkgroep van te maken. Anton Zwier en Eric Binnenmars geven aan hier wel voor te voelen.

Wij nemen dit mee in onze bestuursvergadering in november.

#### 4. **PK-software**

De voorzitter vraagt of we met het huidige pakket uit de voeten kunnen. Alle aanwezige districten bevestigen dit. Men is zeer te spreken over het nieuwe programma.

De finales zijn nog niet zichtbaar voor de buitenwereld. De laatste bugs zijn eruit gehaald.

Er is veel tijd nodig geweest om e.e.a. werkbaar te maken. De testgroep heeft nogal wat wensen doorgegeven, wat veel extra uren voor de programmeur heeft gekost.

In de opstartfase zijn er veel zaken niet goed gegaan, maar dat is bekend.

**Johan Jansink** (Berkel en Slinge) geeft aan dat vorig jaar nog keuze was tussen carambolepercentage en moyennepercentage bij het spelen met intervallen. Hij betreurt het dat dat nu niet meer kan.

Opgemerkt wordt dat het lezen van de site niet eenvoudig is voor de gewone biljarter.

Er komen nog aanpassingen voor het Dagbiljarten (12 punten systeem).

NON heeft er al aan gewerkt om de finales samenstellen voor afd. 1 en afd. 2 samen te stellen.

Ranglijst: wordt ook aangemaakt. Het blijft wenselijk om het competitie-moyenne te koppelen.

## 5. **Nieuwe ledenadministratie**

Over dit onderwerp was de vergadering zeer kort. Men is, net als het bestuur, duidelijk niet tevreden met het programma. De voorzitter zegt dat All United de planning om alles goed te regelen niet gehaald heeft. De penningmeester geeft een aantal voorbeelden waaruit blijkt dat ook hij niet tevreden is met het nieuwe administratiepakket met betrekking tot de financiën. Een vereniging blijft verantwoordelijk voor haar leden. De leden zelf weten vaak niet hoe e.e.a. werkt.

Benny neemt probleem van Anton Zwier mee.

## 6. **Gewestelijke commissie/besturen**

In de laatste ALV is gepleit voor het afschaffen van de gewestelijke commissies.

Het bestuur heeft hierover het volgende standpunt ingenomen:

De belangrijkste functies binnen het gewest zijn de wedstrijdleiders. Piet Verschure stelt voor om 2 keer per jaar een vergadering te beleggen met deze wedstrijdleiders om de lopende en de toekomstige zaken te bespreken. De wedstrijdleiders bespreken op hun beurt de problemen en de voorstellen met de districtswedstrijdleiders.

Als we alle gewestelijke rondes hebben gehad, zal het bestuur met een voorstel komen.

Harrie Ploeger geeft aan de teamcompetitie hem zorgen baart. Is er nog toekomst voor de teams? In de B2 ziet hij de grootste teruggang. KVC moet duidelijker zijn in hoe gewestelijke finales gespeeld moeten worden qua speelsysteem.

Het doel is om dichter bij de mensen te komen te staan, zodat we de mensen beter kunnen laten biljarten. Goed communiceren is hierin belangrijk, vindt Wilco. Hij verzoekt om goed en tijdig te bepalen wanneer deze groep bij elkaar moet komen.

Reglementen: Piet Verschure zou deze graag voor 2 jaar vaststellen, zodat we meer tijd winnen voor wijzigingen en in een rustiger vaarwater komen.

## 7. **Commissie Landsfinale**

Nu Ruud Hudepohl niet meer werkt bij KVC wil het bestuur een commissie in het leven roepen, die belast wordt met de organisatie van de Landsfinale.

Piet Verschure zegt dat de mensen die zich als deskundigen hebben ingezet voor de Landsfinale als eerste benaderd zullen worden om hun steentje bij te dragen. Deze mensen zullen anderen aansturen die graag mee willen werken. We zoeken dus mensen voor de op- en afbouw, softwaredeskundigen en huishoudelijke diensten om de zaal netjes te houden en gereed te maken voor de volgende dag.

Piet zet de werkzaamheden op papier en zal deze lijst onder de districten verspreiden zodat de besturen gegadigden kunnen werven.

De contacten met Merwestein, biljartleveranciers en de leverancier van de trussen zal door het bondsbureau gedaan worden.

#### **8. Rondvraag**

**Wilco Hagemeier** (Twente): kunnen er vaste data komen voor de kalender en kan dit op tijd klaar zijn?

Anton Zwier stelt voor om alleen het aantal weken aan te geven waarop de gewestelijke finale uitslag bekend moet zijn. Verder vindt hij (met vele anderen) de website erg rommelig.

Gewestelijke websites moeten ook aangepast worden, en onder Carambole komen als de gewestelijke besturen worden opgeheven.

**Eric Binnenmars** (Twente): doet verslag van zijn deelname aan het NK 1<sup>e</sup> kl libre. Er is daar onverhoopt veel misgegaan.

**Wilco Hagemeier** is van mening dat een NK pico bello georganiseerd moet worden. Hier moeten de districten op toe blijven zien.

**Jan Westerbeek** (Zwolle): de verlengde inschrijftermijn voor nationale voorwedstrijden zorgt voor onverwachte toewijzing van poules. Districten hebben dan de kalender al klaar en kunnen dit er dan niet meer bij doen.

Piet Verschure antwoordt dat de inschrijvingen voorheen voor 15 juni binnen moesten zijn. Maar in dat geval weet je nog niet of je wel of niet meedoet. En het inschrijfgeld krijg je niet terug als je je terugtrekt.

De wedstrijdleiders van de districten weten in het algemeen wel wie er zullen inschrijven. Daar kun je dan rekening mee gaan houden.

De voorzitter sluit de vergadering om 22.09 uur en bedankt de aanwezigen voor hun komst.